



**73 50' 25" W - 45 25' 55" N**

---

**Job Posting: Race Committee Officer (RCO)**

**Beaconsfield Yacht Club (BYC)**

**Location:** 26 Lakeshore Road, Beaconsfield, QC H9W 4H3

**Contact:** Laurent Ricciardi, BYC Sailing

**Email:** voile@byc.qc.ca

The Beaconsfield Yacht Club (BYC) is seeking a **Race Committee Officer (RCO)** to lead and manage the Club's racing events and inter-club regattas. This is a paid position, and we are looking for an individual with prior experience in managing sailboat races.

**Responsibilities:**

- Oversee 50% of the inter-club racing schedule (Good Neighbour Series) on Lake Saint-Louis.
- Manage the Club's trophy race series and regattas.
- Races typically occur on Thursday evenings (Good Neighbour Series), Saturdays, or Sundays for Club trophy races and regattas.

**Commitment:**

- The successful candidate must commit to a minimum of two racing seasons.

**Compensation:**

- Hourly rate, determined based on experience, qualifications, and certifications.
- The Club is committed to supporting your professional development in this role and will provide financial assistance if needed.

**Qualifications:**

- Previous experience in sailboat race management is required.

**Application Process:**

- Recruitment will begin in March 2025.
- Please submit your application to **voile@byc.qc.ca**.

Join our team and help shape the future of competitive sailing at BYC!



**73 50' 25" W - 45 25' 55" N**

---

**Offre d'emploi : Officier du Comité de Course (OCC)**

**Yacht Club de Beaconsfield (BYC)**

**Lieu :** 26, rue Lakeshore, Beaconsfield, QC H9W 4H3

**Contact :** Laurent Ricciardi, BYC Voile

**Courriel :** voile@byc.qc.ca

Le Yacht Club de Beaconsfield (BYC) est à la recherche d'un **Officier du Comité de Course (OCC)** pour diriger et gérer les événements de courses du Club ainsi que les régates inter-clubs. Il s'agit d'un poste rémunéré, et nous recherchons une personne possédant une expérience préalable en gestion de courses de voilier.

**Responsabilités :**

- Superviser 50 % du calendrier des courses inter-clubs (« Good Neighbour Series ») sur le lac Saint-Louis.
- Gérer les séries de courses pour les trophées du Club et les régates.
- Les courses se déroulent généralement les jeudis soirs (Good Neighbour Series), les samedis ou les dimanches pour les courses associées aux trophées du Club et les régates.

**Engagement :**

- Le candidat retenu devra s'engager pour un minimum de deux saisons de courses.

**Rémunération :**

- Taux horaire, établi en fonction de l'expérience, des qualifications et des certifications.
- Le Club s'engage à soutenir votre développement professionnel dans ce rôle et offrira un soutien financier si nécessaire.

**Qualifications :**

- Une expérience préalable en gestion de courses de voilier est requise.

**Processus de candidature :**

- Le recrutement débutera en mars 2025.
- Veuillez envoyer votre candidature à **voile@byc.qc.ca**.



**73 50' 25" W - 45 25' 55" N**

Rejoignez notre équipe et contribuez à l'avenir de la voile compétitive au BYC !

---